
Protokoll Axevalla bankommittémöte 20-03-25 

Närvarande: Roger Moström, Lars Ågren, Bo Larsson, Bo Hellkvist, Rikard Ivarsson, Jan Söderkvist, 

Kent Jung, Mats Kjellén. 

 

- Genomgång av föregående protokoll. 

o Sture Östman från startpersonalen förevisade hur startbilen fungerar innan 

provloppen lördag 21 mars. 

o GPS-mätning är utförd på unghästbanan. Rikard Ivarsson ska titta på lite ändrade 

rutiner vid sladdning och harvning för att den ska bli ännu jämnare. 

o Vändplanen mellan rakbanan och djupsandbanan ska göras större när nytt material 

läggs på – Inom några veckor. 

o Parkeringsproblemet på stallbacken under tävlingsdagar kvarstår. 

o Speglar på strategiska platser på stallbacken ska sättas upp. 

Lars Ågren: 

o Informerar om status från Svensk Travsport och Axevallas sida gällande 

Coronaviruset och Covid 19. Bra om Travföreningen informerar sina medlemmar 

angående provloppsdagar och träning på anläggningen. Info läggs ut på deras sociala 

medier. 

Bo Larsson: 

o Kapa grenar vid uppfartsvägen till unghästbanan. 

Mats Kjellén: 

o Dörrstopp vid dörren till vagnspolplatsen – Kent åtägärdar. 

Rikard Ivarsson: 

o Samtliga banor ska hyvlas den närmaste tiden. 

Bo Hellkvist 

o Tävlingsbanan var för stum söndag den 15 mars. 

o Köra med Vreten när det regnar för att jämna ut hovspåren bättre. 

o Rakbanan är kladdigare och binder sämre på den nya delen. 

Roger: 

o Gjort fyra olika kalkyler för olika scenarion med anledning av Corona och framtiden 
för Axevallas del. Västergötlands Travsällskaps styrelse är informerade. 

o Mycket viktigt för travsporten att vi får fortsätta tävla. 

o Mycket viktigt att vi alla inom travsporten hjälps åt att följa de åtgärder, 

rekommendationer och restriktioner som Svensk Travsport utfärdag. 

Nästa bankommittémöte: Ej bestämt. 



 

Vid protokollet 

 

Lars Ågren 


